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پهبادها دنبال قاچاقچیان مواد مخدر

؛ بنیاد تحول اجتماعی
مجید کریمی؛ رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر از دستور فرمانده کل انتظامی در زمینه شناسایی و ردیابی 

قاچاقچیان توسط پهباد خبر داد.

او میگوید در گذشته هم  پلیس از "پهپادها" برای برخی از مأموریتها استفاده میکرد اما با توجه به این

دستور  پهپادها در زمینه شناسایی و ردیابی قاچاقچیان بهکارگیری میشوند.

به گزارش خبرگزاری تسنیم، سردار مجید کریمی؛ رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر  گفته: در گذشته مأموریت

پهپادها محدود بود و داخل کشور و مناطق مرزی بهکارگیری میشدند اما قرار است برنامه ویژهای برای پرندهها در

پلیس مبارزه با مواد مخدر در نظر گرفته شود.

رئیس پلیس مبارزه با مواد مخدر با بیان اینکه "نظر فرماندهکل انتظامی بر این است تا از پهپادها بهصورت ویژهای

در مأموریتهای مبارزه با مواد مخدر استفاده کنیم"، افزود: در سال 1402 عملیات ویژه پهپادها در پلیس مبارزه

با مواد مخدر آغاز میشود و سعی داریم با استفاده از فناوریهای نوین بتوانیم بهصورت جدیتر با خرید و فروش و

ورود مواد مخدر به کشور مقابله کنیم.

کریمی در پاسخ به سؤالی درباره اینکه آیا تغییرات در حوزه مأموریت پهپادها است یا تعداد آنها، گفت: قرار است

به تعداد پهپادهای پلیس مبارزه با مواد مخدر اضافه شود تا در مأموریتهای اصلی بتوانیم از آنها استفاده کنیم.

او در مورد مامویت پهبادهای  گفت: ردیابی، ردزنی و شناسایی باندها و شبکههای قاچاق بهویژه در بخشهای کویری

کشور از مأموریتهای اصلی این پهپادها است

نویسنده : مدیر سایت، تاریخ ارسال : چهارشنبه 3 اسفند 1401 ساعت 12:25 بعد از ظهر
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